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Bevezető

Az előző beszámolóm el nem fogadása nem ért váratlanul, ugyanakkor nem értem, miért

történt,  pontosabban  azt  nem,  miért  akkor.   Eddig  is  úgy  éreztem,  viszont  mostanra  teljesen

bizonyossá vált, hogy azon az 5-6 emberen kívül, aki nap, mint nap ír, válaszol, kérdez, más nem

igazán foglalkozik a naponta kiküldött anyagokkal.  Az általános érdektelenség beleette magát a

mindennapokba.   Magas  szintű  nem gondolkodást  vélek  felfedezni  a  képviselő  gárda  körében.

Nagyon foglalkoztat az a gondolat, hogy ha Visnovitz Márton által feltett kérdésre ('Te elfogadnád a

beszámolód?' - nem vagyok biztos a szó szerinti idézésben), ha nem azt a választ adom amit, akkor

is ez történt volna meg.   Nem az rendít meg, hogy nem lett elfogadva a beszámolóm, sokkal inkább

az,  amit  már  eddig  is  tapasztaltam,  hogy az  elnök szava  döntő  a  legtöbb képviselő  szemében.

Avagy túl nagy súllyal bír.

Egy egész önkormányzat munkáját nagyjából tízen végezzük, ami több szempontból is tarthatatlan.

Nem tudjuk ezt a mennyiségű feladatot ellátni, időnk sem engedi és a megfelelő tudásunk sincs meg

hozzá.   Másrészt a legtöbb feladatkör elvégzésével mi magunk sem vagyunk teljesen tisztában,

ezért mindent nekünk is meg kell tanulni, ezzel elértünk egy bizonyos fokú centralizációt is.   Több

energiánk  nem  marad  az  emberek  bevonására,  tanulás  mellett  a  tanításra  és  végül  ez  azt

eredményezi, hogy mi nagyjából mindent tudunk, de azt a tudást nem adjuk tovább.

Én  nem  látom,  hogy  többet  vagy  jobban  dolgoztam  volna  az  elmúlt  időszakban.   Bizonyos

értelemben igen, mert több teendő akadt, viszont ezek amúgy is megtörténtek volna.  A legtöbb

többlet  feladatom  igyekeztem  leadni,  avagy  inkább  az  operatív  részéből  kiszállni  és  teendők

koordinálására figyelni.  Ami biztosan változott,  hogy szigorúbban lépek fel a tisztségviselőkkel

szemben, ennek hátránya, hogy kis hibára is jóval nagyobb vehemenciával ugrom, mint előtte egy

nagyobb melléfogásért.   

Időrendi bontás

2015. március 11. Mentor előadás

2015. március 12. Mentor előadás

2015. március 16. Választmány

2015. március 17. Tanárképző központ Egyeztető testület

Kari Ösztöndíjbizottság

2015. március 18. Dékáni Tanács
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Kari Tanács

EHÖK Elnökségi ülés

2015. március 30. Tudományos csoport ülés

2015. március 20. ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

megbeszélés

2015. március 23. Szenátus

Választmány

2015. március 24. Kari Ösztöndíjbizottsági ülés

2015. március 25. EHÖK Gazdasági bizottsági és

Rendezvényszervező bizottság összevont ülés

ELTE Iskolaszövetkezet Közgyűlés

2015. március 26. Tisztségviselői ülés

2015. március 30. Választmány

2015. március 31. Rendkívüli Küldöttgyűlés

A hivatalos üléseken kívül több személyes egyeztetésen vettem részt több HÖK tisztségviselőivel.

Egy  elnökségi  ülésen  nem  tudtam  részt  venni,  ezen  alkalomból  Hoksza  Zsolt  rendelkezett  a

mandátumommal.

Szöveges beszámoló

Alapszabály

A Kari Tanács március 18-án fogadta el egyhangúlag az Alapszabály módosítást,  majd a

Szenátus március 23-án hagyta azt jóvá. 

Sajnos, megint becsúszott egy baki. A dékáni titkárságra időben, már a Küldöttgyűlési ülést

követő délelőtt megküldtem, ugyanekkor a hallgatói ügyek biztosának is.  A Kari Tanács elé való

felterjesztéssel nem volt különösebb probléma, csak a jegyzőkönyv kivonatot kellett minél előbb

elkészítenünk, amit amint elkészült meg is osztottunk veletek.  A Szenátus elé való terjesztésnél,

viszont elkövettem azt a hibát, hogy habár megkapta a hallgatói ügyek biztosa, ő nem terjeszthette

azt a Szenátus elé.  Sajnos, ez már csak a meghívó kézbesítése után derült ki számomra, ugyanis

nem  volt  napirenden  Alapszabály  módosítás.   Ekkor  azonnal  felvettem  Zaránd  Péterrel  a

kapcsolatot,  aki  hallgatói  ügyek  biztosával  együtt,  mindenben  segített,  hogy  napirendre

kerülhessen.   Ennek  érdekében  felvettük  a  kapcsolatot  Rikker  Emíliával,  az  egyetem  jog  és

igazgatási vezetőjével.  Mivel rengeteg SzMSz, HKR, FKR módosítási anyag nem került a Szenátus
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tagjai  elé,  később  a  módosításunkat  is  megküldte,  illetve  a  helyszíni  napirendi  módosításnak

támogatott. 

Egyetemi szabályzat módosítások

A kancellár megérkezése miatt  egy nagy (már a korábbiakban említett) SzMSz, HKR és

FKR módosítás  látott  napvilágot.   Jelentős  része  a  hallgatókat  nem  érintette,  így  főleg  a  kar

javaslataira  támaszkodtunk.   Egyetlen  módosítási  javaslatot  terjesztettünk  elő,  Hoksza  Zsolt

tollából, a Hallgatói Önkormányzatok ellenőrző szerveivel kapcsolatban

Egy  esetben  távol  maradtam  a  szavazástól  Szenátuson.   Az  Innovációs  Iroda  rektori

kabinetből  való   áthelyezéséről  szóló  vitában,  mely  Surján  dékán  úr  kezdeményezésére  indult.

Dékán  úr  előtte  jelezte  számomra,  hogy  ezt  szeretné,  ha  támogatná  a  hallgatóság,  viszont   a

hallgatói delegáltság ez esetben a tartózkodást választotta, mivel Egyetem Vezetői Értekezleten sem

hangzottak  el  egyértelmű  érvek  és  ellenérvek.   Én  nem  éreztem,  hogy  ez  a  hallgatóság

kompetenciája lenne, a tartózkodást nem tartottam a megfelelő lépésnek, tekintve így az beleszámít

a  szavazási  arányba,  végül  ezért  tartózkodtam.   A vita  végül  mindenki  számára  eredményesen

zárult, az Innovációs Iroda, habár központ lett és a rektori kabinet helyett a kancellária alá tartozik,

szakma  felügyeletet  a  tudományos,  kutatás-szervezési  és  innovációs  ügyek  rektorhelyettese

gyakorol.

Választások

Székely Gellért,  a Választási Bizottság elnöke közzétette a választások mentét, az ülések

emlékeztetőjét, és eddig minden rendben zajlik.  Egy meghosszabbítás volt, amire a papíros leadás

technikai megoldása miatt volt szükség.

Sajnos, a képviselő jelöltállítással elég siralmasan állunk jelenleg.  Bízom benne, hogy ennek az az

oka,  hogy mindenki inkább az utolsó pillanatra hagyja a jelentkezést.  Kérlek titeket biztassátok

társaitokat a jelentkezésre!

Költségvetés

Ezen a területen sajnos csak rossz hírrel tudok szolgálni. Jelenleg kicsivel több, mint kétszáz

ezer forint pihen a TTK HÖK költségvetési sorain.  Ez így önmagában nem lenne tragédia, hiszen

mutatja, hogy időarányosan, a keretét kihasználva tudott gazdálkodni a szervezetünk. 
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Ami aggodalomra  ad okot,  az  az,  hogy az  egyetemi költségvetési  tárgyalások még nem

kezdődtek  meg,  a  hiszen  a  szabályzat  módosítási  folyamatok,  illetve  a  Magyar  Felsőoktatási

Akkreditációs Bizottság látogatása, minden kapacitást lefoglalt.  Ez persze nem azt, jelenti hogy

nem tudunk költeni, hanem azt, hogy nem tudunk vele tervezni.  Nem tudjuk, mennyi lesz az éves

költségvetésünk, most így év elején, ezért nem szabadna nagyobb költéseket intézni. Ez főleg a

mentor hétvégét és a gólyabált sodorja veszélybe.   Leghamarabb az áprilisi Szenátus tárgyalhatja az

Egyetemi költségvetés tervezetet, tehát az előtt nem gondolkodhatunk konkrét számokban, jelenleg

is csak becsléseink vannak.

Rendezvények

Gólyabál

Elég kétséges a Gólyabál helyzete, ez főleg a nem hallgatóbarát közbeszerzési szerződésnek

tudható be.   Felkértem Béni  Kornélt,  hogy segítse  a bál a  szervezését  a rövid határidőkre való

tekintettel, mivel jelenleg nincs olyan az önkormányzat aktív tagjai között, aki szervezett valaha

gólyabált.  Sajnos nagy esélyt látunk rá, hogy horribilis összegű ajánlatot kapunk.

Lágymányosi Eötvös Napok

Megérkezett  a  Nemzetik  Kommunikációs  Hivataltól  a  válasz,  miszerint  a  hallgatói

rendezvényes  közbeszerzés  kiírható,  így  biztosított  a  LEN  a  háttere,  illetve  minden  további

rendezvényé  is.   A  LEN-nel  kapcsolatban  az  érintett  önkormányzatok  már  megkezdték  az

egyeztetéseket.

Betöltetlen tisztségek

Szociális elnökhelyettes

Miklós-Kovács  Janka  lemondása  után  az  ösztöndíjakkal  kapcsolatos  teendők

koordinálásában  vetem  ki  részem.   Mivel  nekem  semmilyen  jogosultságom  nincsen,  ezért  az

oroszlán részét a teendőknek Tóth Róza és Balogh Dániel végezte.  A levelezés átvétele után több

ízben  tájékoztattuk  a  hallgatókat,  hogy  írjanak  újra,  a  könnyebb  kezelhetőség  és  átláthatóság

érdekében.   Amiben  lehet  segítem  a  KÖB  munkáját,  összehívtam  az  ülést  és  elkészítettem  a

jegyzőkönyvet.   
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Titkár

Amennyire lehet próbáljuk pótolni az űrt.  A feladatok jelentős részét (parkolás, iktatás) Őri

Bálint, Ellenőrző Bizottsági tag végzi.  Ugyanakkor az emlékeztetők terén több segítség is van,

minden egyes alkalomra más.  Az iktatórendszerben rendeztük a jogosultságokat, már csak Horváth

Tamás, Őri Bálint és én rendelkezünk ezzel a kiváltsággal.  Az emlékeztetők készülnek, több nyers

változatú van közel kész állapotban, a határozatok számaival vagyunk nagyon megcsúszva, nyilván

az előző emlékeztetők hiánya miatt.

Tudományos biztos

 Tartottam egy tudományos csoport ülést, aminek fő célja a rendszeres tudományos ösztöndíj

pályázat  pontrendszerének megreformálása  volt.  Az ülésen  segített  nekünk Vásárhelyi  Zsóka,  a

TTK DÖK elnöke is. Az új tervezetet olvashattátok képviselő listán.  

Rutin feladatok

Delegáltságaimnak  eleget  tettem,  megkeresésekre  lehetőségekhez  mérten  időben

válaszoltam,  fogadóóráimat  megtartottam.   Az  Északi  Hallgatói  Irodavezetőjével  több  ízben

egyeztettünk a hallgatókat érintő fontosabb változásokról. 

Köszönöm,  hogy  elolvastad  a  beszámolómat!   Felmerülő  kérdéseiddel  keress  bizalommal,

bármilyen kommunikációs csatornán!

Budapest, 2015. március 28.
Kovács Fanni

elnök
ELTE TTK HÖK

elnok@ttkhok.etle.hu
+36 30 957 6311
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